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附加保险费支付保证条款 

 

兹声明并经双方同意，保险单明细表第 9项中所列的保险费将在起保日后[    ]日内支付。如

果该保险费未能在上述的[    ]日内全额支付给保险人，则本保险单将即刻终止。保险单的终

止并不影响上述[    ]日内保险单义务的履行，且保险人有权以保险单生效天数计算收取保险

费。 

 
本保险单的所有其他条款、除外责任和条件维持不变。 
 

 

 

 

 Premium Payment Warranty Clause 
 
It is hereby warranted that the Premium as stated in the Schedule shall be paid within [     ] days from the 
inception date of  the Policy. If  the premium is not paid in full to the Insurer within [     ] days, cover under 
this Policy shall be cancelled immediately. The cancellation shall be without prejudice to any liability incurred 
within the [     ] day period and the Insurer shall be entitled to a pro-rata time on risk premium. 
 
All other terms, conditions and limitations remain unchanged. 

 


